
Formandens beretning

2020. Hvad skal man sige? Det var et lærerigt år. Det var et udfordrende år. Det var på alle
måder et langt år.

Kort inde i året måtte alle planer revideres og alle arbejdsmetode ændres. Der blev indført
online spejder- og ledermøder. Så pludselig handlede sparringen om hvilke platforme, vi hver
især havde gode erfaringer med. Og hvordan man laver meningsfuldt spejderarbejde uden at
være sammen. Dette var en stor udfordring. Spejder er jo i sin kerne en aktivitet, hvor det
handler om at være aktive sammen, at bygge noget sammen, at være sammen.

I den udstrækning vi fik lov til at have fysiske møder, gjorde vi det. Dog skåret ned til et
minimum. Der var ingen ture og lejre, kun de ugentlige møder.

Det var inden årets begyndelse planen at igangsætte familiespejdgrenen igen. Det skete også,
selv om det blev med 6 måneders forsinkelse. Da den kom i gang i september, var det en
kæmpe glæde for os at få nye engagerede familier ind i gruppen. Vi har haft 5-7 små nye
spejdere i alderen 3-6 år og det har været så sjovt at være med til at bygge op.

I løbet af året har vi fået 2 nye unge spejderledere. Det er så skønt at få de unge ind. Udover at
have meget spejdererfaring, har de også en åben og ligefrem tilgang til spejderne. Det er en
stor fornøjelse at arbejde sammen på tværs af generationer.

Jeg er glad for den omstillingsparathed, der har været hos lederne, børnene og ikke mindst
forældrene i 2020, det har betydet meget, at vi har kunne fortsætte spejderarbejdet om end på
andre vilkår.

Venlig hilsen
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